
Certyfikat FSC nie dla LP? Pismo drzewiarzy.

Dodano: 02.03.2021

Przedstawiciele organizacji branży drzewnej wystosowali pismo do dyrektora generalnego LP, w
którym wyrażają swoje zaniepokojenie dotyczące możliwości wycofania się przez Lasy Państwowe z
systemu certyfikacji FSC.

 

 

Drzewiarze uważają, że certyfikat FSC daje przewagę polskim wyrobom na zagranicznych rynkach.
Klienci  wymagają  wyrobów z  drewna certyfikowanego,  a  sama certyfikacja  pomaga w rozwoju
branży.

 

Całość listu jest dostępna klikając poniżej w link:

LIST DRZEWIARZY WS. UTRZYMANIA CERTYFIKACJI FSC

 

List  został  podpisany  przez  Jędrzeja  Kasprzaka,  Prezydenta  Stowarzyszenia  Producentów  Płyt
Drewnopochodnych  w Polsce,  w  imieniu  Stowarzyszenia  Producentów Płyt  Drewnopochodnych,
Stowarzyszenia  Papierników  Polskich,  Polskiej  Izby  Gospodarczej  Przemysłu  Drzewnego,
Ogólnopolskiej Izby Gospodarczej Producentów Mebli, Polskiego Komitetu Narodowego EPAL, oraz
Stowarzyszenia Producentów Drewnianej Architektury Ogrodowej „Lignum”.

 

http://www.firmylesne.pl/images/source/2021/Pismo-organizacji-branzowych.pdf
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